## PASSPORT PROPERTY

PASSPORT PROPERTY

**FASTEST:** The World's fastest passport program. Able to obtain Commonwealth passport in a month, 100% successful rate. Protected by Government's pledge. (Clients are satisfied with the speedy process, Agents are satisfied with the speedy return)

**SIMPLEST:** No landing requirement, no residing requirement, no explanation of source of funds, no language competency requirement, only required simple documents for submission.

**LOWEST PRICE:** Total fees is as low as USD350,000, can obtain "high CP" passport for the whole family + full furnished condominium of 80M<sup>2</sup> or a piece of land for vila building.

**High Cost-Performance (CP):** Commonwealth passport with highest gold content, visa-free for entering 121 countries and regions including Singapore, Hong Kong, Macao, UK and all EU countries. Half price for Anglo-Chinese International schools, free tuition for local school, can arrange nanny service, priority for buying shop units.











## **APPLICATION BENEFITS TO 3 GENERATIONS**

The Application can accommodate 3 generations, parents of age over 65 can be accompanied in the application. Whole family can obtain Commonwealth passports.

**APPLICATION REQUIREMENTS:** Age 18 or above (can accompany parents of age over 65, spouse and children of age below 25), no criminal records.

**APPLICATION PROCEDURES:** Surety payment upon agreement signing ---- 30% payment upon submission of documents ---- 60% upon receipt of passports ---- balance upon transfer of property / land title

## 护照房产

PASSPORT PROPERTY

最快速:全球时间最快护照项目,一个月即可拿到英联邦护照,成功率100%。政府承诺保障。(办理速度快客户满意,资金回笼快代理满意)

最简单:无需登录,无移民监,无需解释资金来源,无语言要求,提供资料简单 最低价:全部费用仅需35万美金。即可获得全家高性价比的护照+80平方远大精 装公寓一套或者别墅土地一块。

最高性价比:含金量最高的英联邦护照,免签121个国家和地区,包括:新加坡,港澳,英国等所有欧盟国家。中英文国际学校半价,本地学校免费,代招保姆,商铺优先购买。











## 一代申请三代移民

一人申请,三代同行,65周岁以上双方父母可同时申请,全家移民英联邦护照。

申请条件: 年满18周岁(可携带65周岁以上父母,配偶及未满25周岁子女) 无犯罪记录

或者土地过户付全款